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Motivering voor commissiebehandeling 
 
Diverse vragen en opmerkingen 
 
 
 
Eventuele vragen voor het college 
 
Prach�ge cijfers zo lijkt het. 

- Een daling van 10% van de aangi�en. 
Is het zo dat mensen minder bereid zijn om aangi�e te doen omdat er de beleving lee� dat er niets 
wordt gedaan met aangi�en? En aangi�en niet eens worden opgenomen? De poli�e dus een 
zelfsturend karakter hee� wat betre� het opnemen van aangi�en?  

 
 
Daarnaast is het ook in sta�s�eken maar net welk basisjaar je neemt om de cijfers er guns�g of onguns�g uit 
te laten zien.  
Echter 2023 wordt nu vergeleken met 2022. Daar het reëler is om de trendma�gheid te onderzoeken van 
2021 naar 2023. 2022 is het eerste jaar na corona. 2021 was het laatste coronajaar. Wij hebben al�jd gezegd 
dat we liever niet terug willen naar de cijfers van voor corona.  
Als we nu de cijfers van 2021 met 2023 gaan vergelijken zien we hele andere cijfers/percentages dan in de 
mededeling. Bij een aantal onderdelen zijn we alweer terug op niveau 2021 qua hoogte van de cijfers. 
Wij hebben bij de behandeling IVP aangegeven terug te komen op de veiligheidscijfers en de gestelde 
prioriteiten. Woninginbraken +29%, geweld +13%, huiselijk geweld +44%, cybercrime +50%, ongevallen 
+17%, winkeldiefstallen +30%, drugshandel 50%. 
Wij hebben gevraagd waarom woninginbraken en winkeldiefstallen niet als prioriteit zijn opgenomen in het 
lokale IVP, juist omdat de invoering van de kwetsbare wijken nog jaren kan duren voor het geïmplementeerd 
en werkend is.  

- Is de portefeuillehouder bereidt om alsnog woninginbraken en winkeldiefstallen als prioriteit op te 
nemen? 

 



 
 
Verder is het percentage ongevallen op de weg toegenomen maar uit de mededeling van de wethouder van 
Fysiek Domein betreffende verkeersveiligheid blijkt dat er geen hotspots zijn. Aangezien verkeersveiligheid 
wel een prioriteit is in het IVP is dan de vraag of dit nu wel een prioriteit moet zijn?  
 
Daarnaast is de vraag hoe vertekent zijn deze cijfers? De cijfers komen voort uit de bij de poli�e gedane 
aangi�en. Echter blijkt uit onderzoek gedaan door EenVandaag dat de bereidheid tot het doen van aangi�e 
laag is.  

- Hoe vertekent dat het beeld m.b.t. de cijfers?  
- Hoe reëel kunnen we deze cijfers dan nog nemen?  
- Is de portefeuillehouder bereidt om te onderzoeken of de aangi�ebereidheid is afgenomen? 

 
 
 https://eenvandaag.avrotros.nl/panels/opiniepanel/alle-uitslagen/item/bijna-helft-slachtoffers-misdrijf-doet-geen-aangifte-
bij-politie-weinig-vertrouwen-in-pakkans-daders/ 
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